
Mr. Terence Chau is the founder & CEO of Austreme. He is currently leading a
team of high caliber software engineers to develop a fully automated high speed
Fintech, Regtech and Paymentech systems, detecting illegal and suspicious
transactions entering global payment networks via banks, payment service
providers and online merchants. Terence is recognized by International Card
Associations as a thought-leader in payment risk, regulation & compliance, and
maintains strong expertise in cybersecurity and forensic investigation areas.  He
has also been granted 5 patents for his technologies, and is in the process of filing
more patents in the near future.  

周耀祥先生，Austreme 創辦人暨行政總裁，正領導著一支軟件開發團
隊，創製並營運一個高速金融科技，監管科技和支付科技系統，以偵測

通過銀行、支付服務商和電商進入全球支付網絡中非法交易和欺詐等可

疑及不法的商業活動。周院士已被國際卡組織認可為支付風險，法規和

合規領域的思想領袖，除了創立Austreme 以協助應對支付業內的交易問
題，他還成功為其發明獲得5項專利，並會於未來申請更多新專利，繼續
引領網絡交易的正道。
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